
                                    

 

 

Concept verslag van de vergadering op maandag 28 mei 2018 

 

 

          

In verband met de nieuwe AVG wet, vermelden wij in dit verslag geen namen, tenzij beroepsmatig aanwezigen. 

Aanwezig: 25 wijkbewoners en wijkpartners.      

Afgemeld:15 vaste bezoekers van de wijkraad vergaderingen. 

Bestuur: Waarnemend voorzitter P. van Diejen (penningmeester) R. van Eeden, Mw. K. van Dam (secretaris) 

 

             

 

                          

1. Opening en welkom.      

         De voorzitter is ziek en wordt vervangen door bestuurslid P. van Diejen. Deze heet iedereen welkom en opent de  

         vergadering.  

 
 

2. Rondvraag.   

         De punten voor de rondvraag kunnen zowel vóór de vergadering (per e-mail via: secretariaat@wijkraadfloriande.nl) als   

         tijdens de vergadering worden opgegeven en worden bij de punten onder Thema’s behandeld. Indien u meer dan 3 vragen  

         heeft verzoeken wij u vriendelijk deze altijd per mail aan ons toe te sturen. 

         Via de mail binnengekomen: 

         - Er wordt verduidelijking gevraagd over de bankjes langs de Waddenweg/Deltaweg; 

              Er zouden bankjes vervangen worden en er zouden 2 bankjes extra geplaatst worden, verdeeld langs de eilanden. 

Aangezien ze niet verdeeld, maar op een rij stonden geplaatst, zijn ze nu dus meer verdeeld geplaatst. 

(Elk eiland was te veel, daar die dan onbemand zouden staan…) 

         - Constatatie: verergering van de hondenpoep. 

Bewoners constateren dat de hondenpoep weer verergerd. Volgens gemeente doen ze er genoeg aan, volgens de 

bewoners niet. 

        Tijdens de vergadering: 

         -  Bij AQUAradius groeit het riet bijna tot aan het balkon. De gebiedsbeheerder gaat uitzoeken of Rijnland of dat de   

            gemeente hiervoor verantwoordelijk is, voordat er verdere stappen kunnen worden ondernomen. 

         -  Er zijn diverse klachten en vragen over de buitenruimte van en nabij de estafette. Deze zijn bekend bij de gemeente en er  

            wordt aan gewerkt. Ook is de gebiedsmanager over een aantal punten in gesprek met de verantwoordelijke Ymere. 

 

 

3.      Vaststelling agenda.   

         De voorzitter vraagt aan de aanwezigen of er iemand nog punten heeft voor de agenda. 

         En vult zelf de agenda nog aan met punt 6.1.5; Biodiversiteit. 

De agenda wordt door de voorzitter definitief vastgesteld.   

  

 

4.      Mededelingen.  
4.1    De voorzitter doet de meldingen van verhindering en heet de nieuwe bezoekers welkom.  

4.2    Binnenkort wordt er een datum geprikt voor een overleg met het IOR-team. 

  
 

5.      Concept verslag van de vergadering d.d. 12 maart 2018.   

         Het verslag wordt tekstueel goedgekeurd. Op punten “naar aanleiding van” worden onder de thema’s behandeld.  

         In het verslag staat bij 6.1.3 dat er Kamervragen zijn gesteld. Dit moet natuurlijk raadsvragen zijn. Zo belangrijk is de brug nu   

         ook weer niet…  

         Ook wordt deze tekst aangevuld met: ”én de overlast maar een paar keer per jaar voorkomt, bij een bepaalde windrichting”. 



         Uiteraard is hier wat voor te zeggen, maar het is wel heel erg dat na jaren onderzoek en heel veel geld de oorzaak niet   

         gevonden is. 

         6.1.5 Zwerfvuil en hondenpoep; De gebiedsmanager wil graag een nuance bij het punt handhaving. Een bewoner meldt dat  

         er wel wordt bekeurd. Dus dat betekent dat er wel wordt gehandhaafd maar dat laat onverlet volgens de voorzitter dat er  

         meer handhaving nodig is. 

Voorstel invoegen:” Er wordt wel bekeurd maar het blijft voorkomen”. Dus blijven melden! 

        6.1.6 Er zijn 2 banken bijgekomen geen 4. 

 

 

6.      Thema’s:  

6.1    Fysiek: Inrichting Openbare Ruimte. 

6.1.1 Tennet 

Zoals bekend worden de 150 KV-lijnen uit de wijk verwijderd. Deze worden ondergronds aangelegd samen met de 380 

KV over de boseilanden. Inmiddels zijn de hoogspanningslijnen uit de masten verwijderd. Het volgende dat gaat 

gebeuren is de verwijdering van de masten. Het deel vanaf het transformatorstation richting zuiden gaat als eerste 

verwijderd worden. Te beginnen op dinsdag 29 mei om 8:30 uur met mast 64 (de 1e mast vanaf het trafostation naast het 

Altena pad). 

De masten 61 tot en met 64 in de wijk zullen gedurende 3 weken gesloopt worden. Dit geeft tijdelijk enige overlast door 

het afsluiten van fietspaden en het bouwverkeer. 

 

6.1.2 Status bussluis. 

De gebiedsmanager ligt toe: Het verkeersbesluit is nog niet genomen, het ligt niet aan de inhoud, maar aan de procedure 

en ligt nu bij de juridische afdeling. De gebiedsmanager meldt het zodra er nieuws is. 

 

6.1.3      Vorderingen FB Koenlaan. 

Sinds de laatste bewonersvergadering zijn er een aantal bijeenkomsten geweest ten aanzien van de FBK-laan. Op 29 

maart heeft de klankbordgroep (ter sprake geweest in de vorige vergadering) bijeen gezeten en zijn de resultaten 

besproken van de eerdere sessie in de I-room van RH/DHV. Uit dit overleg zijn een drietal varianten gekomen die zelf 

ook weer onderverdeeld waren in 3 segmenten. Tijdens de inloopavond op 3 april zijn deze varianten gepresenteerd. De 

gebiedsmanager, Dirk van bureau Royal Haskoning DHV en P. van Diejen hebben de avond ingeleid en vervolgens 

konden de mensen kiezen uit de varianten. 

Bij het verzamelen van de keuzes van de mensen ging in eerste instantie nog iets fout waardoor alles een tweetal weken 

vertraging heeft opgelopen. 398 mensen hebben een keuze gemaakt. Op de website van de gemeente vindt u daar 

informatie over. Ook staan er de antwoorden op een groot aantal vragen die gesteld zijn op het keuzeformulier. Een kwart 

van de mensen koos voor de variant B met een vrij liggend fietspad, centrumplateau en rotonde. 

Op 16 mei vergaderde de klankbordgroep over de uitslag. De klankbordgroep bestaat uit de wijkraad, omliggende 

scholen, winkeliers, politie, vervoersmaatschappij Connexxion en enkele bewoners. Gemeente Haarlemmermeer bekijkt 

met de klankbordgroep hoe de binnengekomen reacties gebruikt kunnen worden.  

De uitkomst hiervan is naar het bureau Royal Haskoning DHV gegaan. Dit bureau krijgt de opdracht om hier een 

voorlopig ontwerp van te maken. Dit gaat dan begin juni naar de verkeerswethouder en half juni naar het college van 

B&W. In de laatste week van juni wordt het ontwerp aan de gemeenteraad voorgelegd. De raad beslist uiteindelijk hoe de 

Fanny Blankers-Koenlaan heringericht wordt. 

 

              Op 7 juni is de volgende klankbordgroep bijeenkomst. 

              Op 11 juli is de terugkoppeling aan de bewoners over het definitieve besluit. 

 

6.1.4      Afvalinzameling eiland 3. 

Er stond eigenlijk ook nog een thema agendapunt staan over afval inzamelen. Maar de ambtenaar van de gemeente 

mevr. De Wit wilde niet vanavond al een presentatie geven voor de wijkraad omdat de evaluatie nog besproken moet 

worden in de raad. 

Er is op 12 april een evaluatie geweest over het afvalinzamelingsproject op eiland 3. Tijdens deze evaluatie kwam er een 

stortvloed van cijfers. Dat vergde zowat de hele avond. Na de presentatie was er nauwelijks ruimte voor vragen en 

kwamen een deel van de bewoners erachter dat er geen 3 inzamelproeven waren waaruit gekozen kon worden maar dat 

de drie inzamelvormen correspondeerde met de inrichting van een wijk. Als de raad kiest voor een andere inzameling 

dan wordt de proef van eiland 3 uitgerold over Floriande. De andere inzamelproeven met worden dan uitgerold over de 

andere wijken met eenzelfde inrichting als in de wijk waar de proef is uitgevoerd. 

De communicatie voor en tijdens de proef had beter gekund. Dat bleek namelijk al uit het voorgaande voorbeeld van de 3 

proeven. Dat werd voor een deel van de bezoekers pas duidelijk op de avond zelf. Verder waren er nog heel veel vragen 

terwijl er eigenlijk sprake was van een evaluatie van de proef. 

De bedoeling om minder restafval te produceren is gelukt. Na afloop van de proef zakte het echter alweer wat in. De 

proef is ook nog eens 110 euro per inwoner duurder dan de reguliere afval ophalen. Dat wil niet zeggen dat dit doorbelast 

gaat worden. Op de vraag of de grondstoffen, want zo noemde ze het afval, ook iets opleverde en de prijs verlaagd kon 

worden kwam een onbevredigend antwoord. Er werd gezegd dat de prijs van papier door China lager is en dat het 



allemaal niet zo veel meer opleverde. Over andere grondstoffen wilde de voorlichter niet meer praten. Hij kwam wat 

geïrriteerd over. Mogelijk door de vele vragen en onduidelijkheden bij de bewoners. 

 

Het wachten is nu op de beslissing van de gemeenteraad. 

 

 

6.1.5 Biodiversiteit. 

De gemeente wil op 15 plekken in de Haarlemmermeer de biodiversiteit verhogen. In december 2017 zijn er metingen 

geweest en nu gaat men over tot aanpassing van de diverse plekken. In Floriande gaat het om eiland 8. Besloten is om 

dit niet middels bewonersbrieven te communiceren maar op de website te zetten en in de informeer. Gebleken is dat dit 

onvoldoende communicatie opleverde. Inmiddels zijn er alsnog brieven verstuurd naar de bewoners van eiland 8.  

Nadere info vindt u op de website van de gemeente. 

Hoofddorp, Eiland 8 Vliehors; 

- Gevarieerd maaien van de oeverranden en rietkragen. Ook worden sommige oevers breder en andere flauwer. 

- Aanplanten struikwilgen. 

- Aanleggen van riethopen als schuilplaats voor bijvoorbeeld kikkers en padden. 

- Aanplanten moerasplanten.  

- Bewoners krijgen een vogel nestkastje aangeboden, gemaakt door Ons tweede Thuis. Deze kan buiten aan de woning  

  bevestigd worden. Bewoners krijgen hierover een brief. 

 

               

6.2   Verkeer(sveiligheid) 

6.2.1      Werkzaamheden Nieuwe Molenaarslaan. 

Op 30 en 31 mei zal er op de Nieuwe Molenaarslaan groot onderhoud worden verricht. De oude asfalt laag wordt 

verwijderd en een nieuwe aangebracht. Op 1 juni wordt er opgeruimd en vanaf 4 juni worden de oranje attentielampen 

teruggezet. 

De bereikbaarheid zal gegarandeerd blijven. Er worden verkeersbegeleiders ingezet. 

De bewoners hebben een brief hierover ontvangen. 

 

 

6.3         Sociaal; 

6.3.1      Halloweenoptocht en vuurwerk. 

De aanvraag voor een Evenementenvergunning ten behoeve van de Halloween Optocht Floriande is aangevraagd voor 

op zaterdag 27 oktober 2018. 

Tevens is het de bedoeling is om na afloop van de Halloween Optocht Floriande op zaterdag 27-10-2018 vanaf ongeveer 

20:30 uur een vuurwerk af te laten steken langs het Altena pad t.h. van het Hemertplein. 

Hiervoor zal een afzonderlijke vergunning worden aangevraagd door Heron Fireworks. 

6.3.2      Oproep vrijwilligers Haarlemmermeerrun. 

              Op 2 september is er weer de Haarlemmermeerrun. 

              Hier worden nog diverse vrijwilligers voor gezocht.  

              Op de website: https://www.haarlemmermeerrun.nl/ kunt u zich aanmelden. 

 

           

 7.         Sluiting.   

    De  voorzitter sluit de vergadering.   

    Hij bedankt voor de aanwezigheid.  

    Graag ziet hij iedereen weer terug op de volgende vergadering op maandag 9 juli 2018 om 19:30 uur. 

 

 

 

https://www.haarlemmermeerrun.nl/

